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Som beboer i Eva Nansens vei protesterer jeg sterkt mot å legge 
busslinjen i Eva Nansens vei. 
 
Ved møtet 13.2 kom det frem mange argumenter imot.  Vi kunne ikke se at noen 
tok notater av alle innvendinger som kom.  De fleste ble heller ikke besvart.
 
Å skylde på at Dagny Bergers vei ikke er bra trase fordi det er trangt i utkjøringen til 
Snarøyveien, er noe tull. Den utkjøringen fungerer bra i dag å kjøre ut i Snarøyveien 
med trafikklys. 
 
At bussen får 400 meter lenger å kjøre er også dårlig unnskyldning fra Ruter. Myke 
trafikanter er mye viktigere enn 400 meter lenger kjøring. Det er mange barn som 
bor i området og bruker Eva Nansens vei både til kryssing og langs veien. Både barn 
og gamle krysser denne veien mange ganger daglig. Det vil ikke lenger bli mulig å 
sove med åpent vindu i Eva Nansens vei 27 med bussen så tett innpå. Boligene vil 
miste mye av sin verdi.
 
Mitt forslag er å legge enveis busstrafikk i hele Forneburingen, med innkjøring ved 
Telenor Arena og utkjøring samme vei.  Da fanger man også opp beboere langs hele 
ringen og trenger ingen utkjøring til Snarøyveien.  Hva skal bussen der å gjøre?  Det 
er mange nok busser i den veien. Snarøybussen fanger opp trafikanter i det 
området. På denne måten slipper man utvidelse av veien, fjerning av trær og 
trenger hverken Dagny Bergers vei eller Eva Nansens vei. Det er få passasjerer på 
denne linjen i dag og det vil dekkes godt av enveis kjøring. Dette forslaget ble lagt 
frem i går, men ble kort avvist med at det står i KDP3 at det skal være toveis 
busstrafikk! Her trenger vi nytenking! Hva er best for oss som bor på Fornebu og 
skal bruke bussen?
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Er det Ruter eller politikerne som bestemmer i Bærum? Politikerne skal se på hva 
som er best for dem som bor i kommunen, ikke hva som er best for Ruter.
 
Det er mange nok av oss i nabolaget til Fornebu Senter, som ikke vil ha buss i Eva 
Nansens vei.  Det burde dere ha sett på møtet på Fornebupiloten tidligere i februar.
 
Vennlig hilsen
Ulla Kristoffersen i Eva Nansens vei.
 


